
NIEUWE FABRIEK NA ZEPERD IN HULL

‘  De orderboeken 
zijn hersteld’
Het Londense kantoor van Google, een prestigieus hotel aan de Belgische 
kust, een innovatieve woontoren in Montpellier. Met trots vertelt Jelena Arsic 
van Os over de iconische bouwprojecten waarvoor Accsys onlangs het hout heeft 
geleverd. Het laat zien dat Accoya, een duurzaam alternatief voor hardhout, 
commercieel een succes kan zijn. Arsic van Os, die in 2023 is begonnen als bestuurs-
voorzitter, moet er nu vooral voor zorgen dat Accsys ook zakelijk een succes wordt. ‘AL ONZE 
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CEO-INTERVIEW JELENA ARSIC VAN OS

Voor aandeelhouders 
wordt dat hoog tijd. 
Accsys kwam in 
2007 naar de Am

sterdamse beurs met de belofte 
dat het op industriële schaal 
hout zou gaan acetyleren. Dat is 
een proces waarbij zacht hout, 
bijvoorbeeld van naaldbomen, 
door een chemische behande
ling de eigenschappen van 
hardhout krijgt. Het aandeel 
Accsys daalde sindsdien even
wel met zo’n 95 procent.

Met de bouw van een fabriek 
in Hull in het Verenigd Konink
rijk wilde Accsys de productie
capaciteit flink uitbreiden. Door 
grote kostenoverschrijdingen 
en vertraging liep dit project 
echter faliekant mis. Onlangs 
wist Accsys met de Amerikaan
se chemiereus Eastman wel een 
nieuwe fabriek te realiseren in 
Kingsport in de staat Tennes
see. Arsic van Os vertelt waar 
de onderneming staat nu deze 
mijlpaal is bereikt, en kijkt 
vooruit.

1 Is die fabriek in de VS nu 
volledig operationeel?
“De bouw is een paar 
maanden geleden afge

rond. Daarna hebben we kwali
teitscontroles uitgevoerd en een 
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aantal weken geleden zijn we 
begonnen met de levering aan 
klanten. In september hebben 
we vanuit deze locatie onze be
stellingen voor de NoordAme
rikaanse markt kunnen leveren. 
Hierdoor hebben we in Arnhem 
meer ruimte voor nieuwe Euro
pese orders gekregen.”

2 Afgelopen boekjaar zette 
Accsys bijna 57.000 kubieke 
meter hout af. Voor 2027 is het 
doel 100.000 kubieke meter. Is 

dat haalbaar?
“We hadden met vier reacto
ren in Arnhem een capaciteit 
van 80.000 kubieke meter. We 
hebben er twee bijgebouwd in 
Kingsport en zitten nu wereld
wijd in totaal op ruim 120.000 
kubieke meter. We hebben dus 
genoeg capaciteit. De houtmarkt 
groeit minder dan 7 procent 
per jaar, dus het is ambitieus 
om de afzet in drie jaar bijna te 
verdubbelen. In Arnhem was 
er tegelijkertijd jarenlang veel 
meer vraag dan wij aankonden. 
In het verleden is ook gebleken 
dat het ongeveer twee jaar kost 
om de capaciteit van een nieuwe 
reactor te vullen met orders. 
Het zal niet eenvoudig zijn, 
maar we zijn er zeker van dat de 
markt er is.”


